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(Jednání zahájeno v 16:00) 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Vážené dámy, vážení 

zastupitelé, já vás poprosím, 16. hodina odbila, abychom se pomalu usadili... Prosím, zasuňte 

zastupitelé své kartičky. Já tady mám na začátek nějaké omluvenky. Zcela se omlouvá pan 

Tibor Vansa a paní zastupitelka Petra Rejchrtová, ze zdravotních důvodů. A na cestě a drobné 

zpoždění budou mít paní zastupitelka Alžběta Rejchrtová, zastupitel Robert Králíček a paní 

zastupitelka Tereza Nislerová. Ti dorazí každou chvilku. Už vidím paní zastupitelku, dobrý 

den, akorát jsem vás omlouval. Tak, výborně, a vidím, že jsou všichni usazeni. 

Já ještě, než zahájíme Zastupitelstvo, jenom rychlá dost zásadní informace. Máme 

čerstvou zprávu, někteří už to víte, koupaliště na Lhotce je zavřené. Objevily se tam cerkarie. 

Já mám teď jen rychlou informaci, kterou jsem obdržel teď od 4-Majetkové. Takže zahájíme, 

není problém. 

Dámy a pánové, já se omlouvám, mně přijde, že to strašně zvučí, že to křičí. Není to pro 

vás nepříjemné? Že jo? Nebo možná není to slyšet, tak já zkusím hovořit z větší dálky. 

Dámy a pánové, ještě jednou vás vítám na 5. zasedání Zastupitelstva, které bylo řádně 

svoláno. Konstatuji, že jsme usnášeníschopní, přítomno 39 zastupitelů. 

Zápis ze 4. zasedání Zastupitelstva městské části ověřili a podepsali bez výhrad paní 

zastupitelka Lucie Michková a pan zastupitel Jan Žáček. Zároveň prosím, kdo má zájem ověřit 

zápis z tohoto zasedání, ať se hlásíte. Vidím pan zastupitel Zdeněk Kovářík. Ještě někdo? A 

paní předsedkyně Kotvová. Tak děkuji. Takže máme ověřovatele zápisu. 

Jenom ještě doplním, respektive mám prosbu. Minule už jsem to tady avizoval. Prosím, 

v rámci diskuze, až zahájíme diskuzi o programu, budou opět padat návrhy z pléna, dostali jste 

všichni lístečky, máte USB disky. Prosím, až od vás zazní návrh na doplnění programu, úpravu 

programu, tak abychom ten správný název zaznamenali, abyste ho odnesli opravdu na 

organizační a postupně si je přečteme, až skončí návrhová část. Protože ne vždy se to podaří 

zachytit správně včas. Minule jsme o tom tady měli nějaké doplňující diskuze, takže určitě 

samozřejmě vznášejte vaše návrhy, nicméně prosím, potom následně s lístečkem nebo  

s USB zařízením se potom odeberte k organizačnímu, aby nám to potom předali tak, jak si 

přejeme. 

A ještě si dovolím zopakovat, že diskusní příspěvek je 5 minut, s možností  

2. příspěvku 3 minuty. S tím, že příspěvky lze spojit. Zároveň upozorním, že na své 

zastupitelské lavice jste obdrželi informaci na téma poboček České pošty. Takže pokud by 

někomu z vás náhodou tato informace chyběla, tak kolegyně z organizačního vám je dodají. 

A já myslím, že můžeme přejít k diskuzi o programu, který jste všichni řádně obdrželi, 

a prosím o vaše připomínky. Respektive návrhy. Hlásí se pan zastupitel Kovářík. 

 

Zastupitel Ing. Zdeněk Kovářík: Já mám jeden dotaz. Měli jsme slíbený a dohodli 

jsme se, že bude podána informace, alespoň ústní, o tom, jak to dopadlo s naším řešením 

Ukrajiny. Řešili jsme ho na minulém Zastupitelstvu, alespoň ústní informaci z hlediska dotací, 

které jsme dávali. Nevidím ji v programu, říkali jsme, že bude aspoň dána ústní informace k 

tomuto bodu. 

Čili jestli to má být v bodě Informace o činnosti Rady, pak tomu rozumím, jenom jestli 

pan kolega Lacko s tím počítá. Aby to nebylo tak, že pan kolega Lacko pak nebude... Nebo ať 

se pan starosta připojí ke kolegovi Lackovi k tomuto bodu, ale aby to skutečně zaznělo. Já to 

považuji za důležité. 

A potom jsem chtěl poprosit, až budou ukončeny návrhy, tak jsem chtěl poprosit  

o desetiminutovou přestávku na jednání klubů. Až se nehlásím pak.  

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Ano, informaci ohledně daru 

pro Ukrajinu doplním. Bude to v rámci informace o činnosti Rady. A prosím k programu, zda 



5. zasedání Zastupitelstva městské části Praha 4, konané dne 21. června 2023 

 

4 

 

se někdo hlásí? Nevidím žádnou přihlášku do diskuze. A, vidím, pan kolega Hušbauer, takže 

poprosím pana místostarostu. 

 

Místostarosta Jan Hušbauer: Já bych chtěl, pane starosto... Tedy dobrý den všem 

zastupitelům a zastupitelkám. A já bych naopak vzal tuto informaci jako velmi důležitou  

a požádal bych pana starostu, jestli by nás mohl informovat o stavu koupaliště Lhotka, protože 

si myslím, že pro městskou část je to velmi důležité, aby tady na plénu Zastupitelstva tahle 

informace zazněla. Děkuji. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Ano, děkuji, máme tady návrh 

na zařazení informace o koupališti Lhotka. Ještě vidím technickou. A ještě se hlásí pan 

zastupitel Hroza. Michale. 

 

Zastupitel pan Michal Hroza, Bc.: Děkuji za slovo panu starostovi, já jsem také 

zaznamenal informaci o tom, že máme obtíž s koupalištěm Lhotka. Asi si všichni 

uvědomujeme, že to zvolené řešení biotopu má velké výhody. Já je nezpochybňuji. Určitě jsme 

v minulých letech viděli, že kvalita vody na koupališti Lhotka byla významně lepší než na 

většině koupacích míst v Praze. 

Ale zároveň samozřejmě je to koupaliště zranitelné vůči něčemu takovému, co se děje 

v tuto chvíli. A já jen nabízím – a už jsem to nabídl panu starostovi, že bychom samozřejmě 

chtěli být Praze 4 nápomocni kapacitou, kterou mají naše městské firmy ve věci laboratoře  

a nějaké odborné pomoci. A zároveň bych nabídl, že propojím pana starostu i s panem ředitelem 

Katedry technologie vody Vysoké školy chemicko-technologické, tak, abychom byli schopni 

na nastalou situaci reagovat a samozřejmě se s ní nějakým způsobem vypořádat. To je asi to, 

co bylo smyslem toho, co jsem chtěl k té věci říci. Děkuji, tak, díky. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Já za tu nabídku děkuji.  

A ještě, než zareaguji na tu nabídku, hlásí se s technickou pan předseda Kaplan. Tomáši. 

 

Zastupitel pan Mgr. Tomáš Kaplan: Pane starosto, já velmi oceňuji vaše vzájemné 

nabídky a vaši vzájemnou vstřícnost, ale prosím, nechte hlasovat o programu. Tady jsme  

v bodě schválení programu. My to určitě za náš klub podpoříme, protože koupaliště Lhotka, jak 

jsem říkal kolegům, je pro mě velmi významné téma. Ale zatím nikdo nic nenavrhl, jenom se 

ptají, jestli něco bude součástí programu. Takže prosím, dejte hlasovat o programu  

a můžeme pokračovat. Děkuji. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Ještě se do diskuse hlásí pan 

předseda Hušbauer. 

 

Místostarosta Jan Hušbauer: Dobrý den ještě jednou, já bych doopravdy chtěl požádat 

o aktuální informace z koupaliště Lhotka, protože to beru jako závažné, co máme aktuálně bližší 

informace. A myslím si, že ze strany pana starosty na tomto plénu by měly zaznít ještě před 

zahájením Zastupitelstva. Jelikož, jak jste si asi už všichni dneska všimli, tak je to i v rámci 

mediálních zpráv. A chtěl bych požádat pana starostu, jestli by nám k tomu mohl říct nějaké 

bližší informace. Děkuji. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Také děkuji, ještě než zareaguji, 

tak vidím technická pan zastupitel Růžička a poté technická pan předseda Kaplan. 
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Zastupitel Ing. Ondřej Růžička: Já mám jenom dotaz, jestli tahle diskuze ke Lhotce 

má být jako bod zařazený do toho Zastupitelstva, nebo my se o tom budeme bavit někde mimo, 

bez vůbec zahájení Zastupitelstva. To jsem nějak nepochopil, děkuji. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Děkuji a pan předseda Kaplan. 

 

Zastupitel pan Mgr. Tomáš Kaplan: Pane starosto, ještě jednou. Vy máte podle 

jednacího řádu povinnost dát hlasovat o programu. Pokud jsou zde nějaké návrhy, tak jste 

správně – a já to potvrzuji – řekl, aby kolegové Hušbauer, Kovářík, napsali na papírek návrh na 

projednání bodu programu. O tom bude hlasováno separátně, ale prosím, dejte hlasovat  

o programu dnešního Zastupitelstva, a neveďte v rozporu s jednacím řádem jakoukoli debatu, 

než je v souladu s jednacím řádem schválen program jednání Zastupitelstva. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Ještě se hlásí pan zastupitel 

Hušbauer, nicméně, než mu dám slovo, my nevedeme žádnou diskuzi. Tady zaznívají návrhy 

v rámci diskuze o programu, a to je naprosto legitimní. Tak ještě, než dám prostor panu 

předsedovi Hušbauerovi, tak technická pan magistr Slanina. 

 

Zastupitel Mgr. Jan Slanina: Já se plně ztotožňuji s tím, co říkal pan předseda Kaplan. 

Je samozřejmě zcela legitimní navrhnout koupaliště Lhotka jako bod programu, je-li to důležité, 

klidně první bod programu, byť obvykle se volí první Návrhový a volební výbor. Takže bych 

chtěl poprosit pana Hušbauera, jestli by specifikoval, jaký bod programu to navrhuje, ať o tom 

můžeme hlasovat. Děkuji. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Ano, já jenom vás ještě 

poprosím, omlouvám se panu předsedovi, prosím, trošku hovořte spíše zpovzdálí, protože 

dneska mi přijde, že mikrofony jsou opravdu citlivé a je opravdu špatná kvalita přenosu. Já 

rozumím každé druhé slovo. Omlouvám se a poprosím pana místostarostu. 

 

Místostarosta Jan Hušbauer: Já bych chtěl požádat vzhledem k té závažnosti  

o 15minutovou přestávku předsedů klubů, kde tato záležitost bude projednána. A potom 

následně bych chtěl požádat o 30minutovou přestávku klubu hnutí ANO. Děkuji. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Děkuji, ano, ještě pan předseda 

Kaplan. 

 

Zastupitel pan Mgr. Tomáš Kaplan: Třetí příspěvek kolegy Hušbauera. O třetím 

příspěvku kolegy Hušbauera máme nejdřív hlasovat. Pojďme hlasovat o třetím příspěvku  

a následně budeme pokračovat. Dejte hlasovat o programu. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Zastupitelstvo ještě nebylo 

zahájeno, omlouvám se, Tomáši. 

 

Zastupitel pan Mgr. Tomáš Kaplan: Zastupitelstvo bylo zahájeno. Zastupitelstvo 

bylo zahájeno... 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Neschválili jsme ještě program, 

takže není to diskuze v rámci příspěvků, tudíž nepočítáme příspěvky. Zahájil jsem schůzi, ale... 

Ne, jasně, přesně tak, tady byla žádost o přestávku, takže to není žádná rozprava i tak. Nicméně 

byla tu ještě technická, pan místostarosta Vácha. 
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Radní pan Filip Vácha: Děkuji, především krásný den všem kolegům tady v sále, i 

zaměstnancům, popřípadě hostům. Omlouvám se, že jsem řadě těch příspěvků nerozuměl. Já 

bych chtěl jenom čistě technicky, protože není zahájeno Zastupitelstvo, požádat o přerušení,  

o poradu předsedů klubů, ale ještě předtím, aby si Lhotku probraly kluby, abychom to pak 

zařadili na jednání programu. Děkuji. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Měli jsme tady žádost  

na 15minutovou přestávku na poradu klubů. Nicméně vidím ještě technickou pan předseda 

Kaplan. Takže, Tomáši, prosím. 

 

Zastupitel pan Mgr. Tomáš Kaplan: Ještě jednou, právně. Pan starosta již zahájil 

jednání Zastupitelstva, to je bez debaty, dokonce to tak řekl. Kolega Hušbauer navrhl přestávku, 

to je pravda, ale byl to jeho třetí příspěvek, o kterém musíme nejdřív hlasovat. Nechte hlasovat 

o příspěvku kolegy Hušbauera, následně nechte hlasovat o programu. 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Já můžu navrhnout stejně tak 

přestávku, aniž by se o tom muselo hlasovat. Tohle ani nebyl hlasovací příspěvek, takže nyní 

vyhlašuji 15minutovou přestávku na poradu předsedů klubů. 

 

(Přestávka 15 minut) 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Vážené dámy, vážení pánové, 

skončila přestávka na poradu předsedů klubů. Ne, to byla 15minutová. Ne, 15. 15 minut, ne, 

zaznělo... Ne, ne, ne, zaznělo 15 minut na poradu předsedů klubů. A dále potom zazněl 

požadavek předsedy klubu ANO na 30minutovou přestávku na jednání klubu. Bylo to  

15 minut a 30 minut. 

 

(Přestávka 30 minut) 

 

Starosta MČ Praha 4 pan Ing. Ondřej Kubín, MBA: Dámy a pánové, vážení 

zastupitelé, já vás poprosím..., já vás poprosím o chvilku klidu. Zasedání Zastupitelstva MČ 

Praha 4 se v průběhu jednání stalo neusnášeníschopné, a proto jej ukončuji a svolávám  

na 28. 6. 2023 v 16:00. Děkuji vám a přeji všem hezký večer. (Potlesk.) 

 

 

 

 
Zapsala strojová stenografka 

Simona Sedmihorská 


